
 
  

Protokoll ordinarie styrelsemöte 
Datum: 241002 

 

Närvarande: Ammi Widerström, Elisabeth Svedemark, Martin 

Godlund Andersson, Åsa Johansson, Linda Nilsson, Saga Algstrand, 

Elin Algstrand, Zara Hellsten, Anna Ströberg, Elin Evertson 

 

Frånvarande: - 

Sekreterare: Elin 

 

1. Mötets öppnande  

Ammie öppnar mötet. 

2. Val av justerare  

Åsa Johansson. 

3. Fastställande av dagordningen 

Dagordning fastställes. 

4. Godkännande av föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes. 

5. Ordföranden informerar 

6. Ekonomi  

Åsa har skickat ut delrapport. Ser något sämre ut i likviditeten. 

 

Ridskolan har fått sponsring för defibrillator. Kostar runt 15 000 och vi 

har fått 7 000. Elisabeth ser över om pengarna får sparas till nästa år. 

7. Tillbud 

Inga inkomna. 

8. Säkerhet 

9. Underhåll och reparationer  

Privathästhagarna: Hagarna grusades den 29/9. 

Grävlingsfälla är utställd. 

Bevattningsprojekt är ej klart, saknas pump.  
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10. Sporren 

Planer på att ta kontakt med föräldrar inför lucia och liknande, men 

med tanke på att flera i Levad försvinner så avvaktas detta tills nya 

medlemmar av Levad finns. 

11. Levad 

Information har gåtts ut om intresse finns för Levad framöver.  

20-timmars helgen vecka 43. 

Hjälp av körning av Love planerades göras med Karina. Karina kan 

17/11 och/eller 24/11. 

12. Medlemsuppstallning  

Hagar i privatstallet. Ny valack ska flytta in som inte ska gå i 

Stenbacken.  

Avvakta tills vi vet om det kommer in en valack eller sto till sista 

platsen. Inga stora förändringar just nu.  

Nya valacken behöver ha sällskap under tiden som han går själv. Alfred 

kommer gå som sällskapshäst. De kommer gå i hagarna ovan 

privatstallet. I början november tas ett nytt beslut om ett förslag på 

lösning. Maja sammankallar till möte som kommer ske innan den 9/11. 

Privathästarna i ridskolestallet behöver ha möte för uppföljning av hur 

sommaren gått, bland annat. 

13. Klubbaktiviteter 

Inga aktiviteter på söndagar finns planerat. En fredagsaktivitet är 

planerad, träff för hästskötare och stallvärdar. 

Km i dressyr var den 21/9. Allt gick bra. 

Försäljning av New Body, vi fick in 8526 kr i vinst. Efterbeställningen 

är öppen. 

14. Tävlingskommitté 

Dressyrtävlingen gick bra. Totala inkomster 11725 sedan utgifter på 

domare 2400 kr och lite inköp av hederspriser. Elisabeth tar ut 8 

timmar i komptid under hösten förlektionerna. Har sedan tidigare 14 

timmar. 

15. Ridskolechef informerar 

 

 

 

 

 

 

Medlemmarna i Levad 



 
  

Veterinär Fredrik har varit här och gjort tandundersökning på 5 hästar. 

Fiola behöver åka till Torbjörn i Söderköping för att dra ut en tand. 

Ingen tand behövde dras ut, men hon behöver ha tätare kontroller av 

ordinarie veterinär Fredrik. 

Antal ridande: 144 ridande. 

Vi kommer att starta en helt ny nybörjargrupp på måndagar v 43 om vi 

får in tillräckligt med anmälningar. Just nu har vi 5 nybörjarelever på 

kö. 

Andra skörden kördes i år av Jimmy Tambour och det blev 48 stycken 

balar. Första skörden fick vi 96 balar. Ett bra år gällande ensilage. 

16. Personal  

Anna och Elisabeth har haft möte den 5/9 och 18/9 angående lördagar. 

Enkät angående lördagar har skickat ut och vi har fått in 26 svar. 

Elisabeth har semester mellan 25–27/10. Går massörkursen. 

Anna har semester mellan 28/9–14/10. Elisabeth tar Annas två 

lektioner på tisdag, fyra lektioner på onsdag samt även torsdag vecka 

41, även harvningen som normalt ligger på Anna. Eva vikarierar 

fredagar och Maja Rydell tar lördagarna. 

Representant från Kommunal kommer i november. 

Sämre elevantal på måndagar. Men ny full nybörjargrupp är planerad 

att starta på måndagar.  

Inför medarbetarsamtal kommer Elisabeth sitta på läktaren någon/några 

lektioner för att kunna coacha lektionsupplägg. 

17. Övriga frågor 

Ridhusreglerna. Elin kollar igenom och skickar vidare till Zara som 

skriver ut på laminerat papper. 

Karina kommer och pratar om en eventuell ny tävlingsliga. Motion 

inkom på årsmöte tidigare i år. 

Per ryttare eller per ekipage? För juniorer kan resultatet vara per 

ryttare, för seniorer ekipage. 

Positiva till förslaget. 

Provar detta år, samt nästa. 

Karina gör en sammanfattning på vad vi bestämt. 

18. Nästa möte 

6/11 klockan 17.45. 



 
  

  

 


